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ZAPISNIK 
18. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
 
18. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 08. listopada 2024. (utorak) s početkom u 16.30 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

   
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 
 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 17. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Komunalna pitanja 
2.  Usvajanje komunalnih prioriteta za MO Brajda-Dolac za 2025. godinu 
3.  Dogovor oko održavanja programske aktivnosti Doček djeda Mraza i Drugi humanitarni      

Božićni sajam na Brajdi 
4.  Razno 

 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD 1 
Zaprimljen je mail stanara zgrade u Ulici Ivana Filipovića u kojem nas izvješćuje o prijašnjoj 
prepisci s nadležnim službama kojima se obratio. Navedeni problemi su regulacija 
zaustavljanja/parkiranja automobila ispred kućnog broja Ivana Filipovića 17. 
- usporavanje prometa na dionici Ulice Ivana Filipovića  od pomorskog fakulteta do kraja ulice 
na kritičnim točkama, zavoj kod sinagoge (nepregledan zavoj) te ravnica ispred ekonomske 
škole te ekonomskog fakulteta. 
- na pješačkom prijelazu ispred Ekonomskog fakulteta kućni broj 4, koji gleda na stepenice u 
Ulici Blaža Polića,  potrebno je doslovno preskočiti rubnjak da bi se došlo na nogostup što 
predstavlja problem za osobe u kolicima, starije osobe, roditelje s malom djecom.  
Moli da se izneseno razmotri jer su sva zapažanja prvenstveno iznesena u vidu javnog 
interesa i sigurnosti, ne osobnom samo. 
U odgovoru prometnog redarstva koje nam građanin iznosi stoji: 
„Prometni redari Grada Rijeke su obišli predmetnu mikro lokaciju u Ulici Ivana Filipovića. Radi 
se o slijepom odvojku koji se nalazi ispred kućnog broja 17. Činjenica je da se taj prostor 
koristi za parkiranje vozila samih stanara praktički desetljećima, a isto tako je i činjenica kako 
se postojeći prometni znaka B36 “Zabranjeno zaustavljanje i parkiranje“ ne odnosi na taj dio 
kolnika. Naime, znak je okrenut u suprotnom smjeru i vrijedi od mjesta postavljanja nadalje, 
dakle izražava zabranu parkiranja na južnom dijelu kolnika u smjeru centra grada. Nadalje, 
vozilo(a) parkirano na tom dijelu ne zauzima nogostup ispred same zgrade te je pješacima 
omogućeno neometano kretanje nogostupom koji je dijelom i štićen fizičkim barijerama kao i 
slobodan prolaz do ulaza u dvorište privatnog objekta. Odsjek za prometno redarstvo nije 
nadležan za prometna rješenja i za postavu nove prometne signalizacije te se sa takvim 
zahtjevom možete obratiti nadležnoj pravnoj osobi “Rijeka plus d.o.o.“ putem nadležnog 
mjesnog odbora. Na isti način možete uputiti i prijedlog za postavu usporivača prometa – tzv. 
ležećih policajaca. No, dozvolite da istaknemo da Vi smatrate da bi to mjesto trebalo služiti 
svim stanarima kao parkirno mjesto za potrebe dostave, ukrcaj ili iskrcaj putnika i slične 
potrebe, no eventualnom postavom zabrane ista će vrijediti za sve vozače – sudionike u 
prometu. Dakle, u tom slučaju nitko ne bi mogao parkirati vozilo na tom potezu te će 
podlijegati sankcioniranju sukladno odredbama “Zakona o sigurnosti prometa na cestama“ 
(“Narodne novine“ 67/08).“ 
Zaključak: 
Zatražiti će se terenski sastanak sa nadležnim službama. 
 
Na prošloj sjednici VMO raspravljano je o zaprimljenom mail-u građanke koja je pisala Odjelu 
za komunalni sustav i promet, ali nije dobila odgovor, pa moli da vijeće pokuša saznati tko je i 
zašto izvođaču radova izgradnje novog autobusnog kolodvora dopustilo da ogradom blokira i 
raskopa cijeli južni nogostup između Krešimirove 1 i pruge te koliko će to trajati. Prolaznici, a 
osobito stanari Krešimirove 1, kada žele ići prema zapadu moraju raditi cijeli krug do 
sadašnjeg kolodvora kako bi došli na sjevernu stranu Krešimirove, koja je također većim 
dijelom raskopana i pješaci se moraju prilagođavati radovima. 
Napominje i da se taj južni nogostup ne nalazi na čestici koju je kupio investitor, nego je riječ 
o gradskom zemljištu, pa zaista ne vidi zašto se izvođaču ne može naložiti da pomakne 
ogradu kako bi ljudi mogli neometano prolaziti. Građani se već dugo moraju prilagođavati 
kaosu u gradu, izloženi su buci, gubitku parkirnih mjesta i rušenju stabala zbog radova, pa 
misli da je red da se nešto prilagodi i njima. 
Vijeće se obratilo nadležnim službama sa molbom da se dostavi odgovor na traženo. 
nakon što je zaprimljen odgovor nadležnih službi i proslijeđen građanki te je ona imala 
repliku, isti je ponovo proslijeđen nadležnim službama na odgovor. 
 
 
AD 2 
Vijećnicima je dan na raspravu Prijedlog prioriteta za 2025. godinu obrađen od strane 
Upravnog odjela za komunalni sustav i promet, Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost, s 
procijenjenim iznosima za svaku stavku. Vijeće je nakon rasprave prihvatilo sljedeći 
redoslijed prioriteta za 2025. godinu u iznosu od 39.759,00 eura. 
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Izrada tehničkog rješenja za proširenje javne rasvjete u Ulici Kalafati kod 
kućnog broja 10 

200,00 

Radovi za proširenje javne rasvjete u Ulici Kalafati kod kućnog broja 10 100,00 

Oprema za proširenje javne rasvjete u Ulici Kalafati kod kućnog broja 10 400,00 

Sanacija nogostupa u Ulici Blaža Polića ispred kućnog broja 7 7.100,00 

Sanacija odvodnje oborinskih voda na nogostupu u Ulici Ivana Pavla II 
kod prolaza Marije Krucifikse Kozulić 3  

8.000,00 

Čišćenje zida u Ulici Pomerio kod kućnog broja 26  700,00 

Studija opravdanosti postave usporivača prometa u Ulici Frana Kurelca 400,00 

Elaborat povećanja sigurnosti prometa u Ulici Frana Kurelca 400,00 

Elaborat privremene regulacije prometa za vrijeme izvođenja radova na 
povećanju sigurnosti prometa u Ulici Frana Kurelca 

300,00 

Realizacija povećanja sigurnosti prometa u Ulici Frana Kurelca 2.000,00 

Studija opravdanosti postave usporivača prometa u ulici Frana Kurelca 400,00 

Sanacija stubišta na Findlerovim stubama zapadno od kućnog broja 4 11.500,00 

Dodatno uređenje površine u Ulici Erazma Barčića sjeverno od kućnog 
broja 15. 

8.259,00 

Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno prihvatilo konačan redoslijed prioriteta za 2025. godinu. 
 
AD 3 
Vijeće je razgovaralo o organizaciji podjele poklon paketa djeci predškolskog uzrasta - 
održavanju programske aktivnosti Doček djeda Mraza te programske aktivnosti Drugi 
humanitarni  Božićni sajam na Brajdi  
Zaključak: 
Izneseni su neki prijedlozi ali detaljnijem će se raspravljati na slijedećoj sjednici. 

AD 4 

Kako nije zaprimljen odgovor nadležnih službi vezano uz dopis vijeća od 11. srpnja 2024. 

godine u kojem se navodi  da se na ulazu u garažu Zagrad nalazi jedan kontejner za otpad 

koji je uvijek pretrpan smećem i galebovi to smeće raznesu na cijelo područje. 

Zaključak: 

Uputiti će se požurnica nadležnim službama. 

 
Sjednica je završila u 19:30 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


